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Lp. Zgłaszający   wniosek i 

data zgłoszenia 
Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 

realizację 
    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 

XL Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 1l lipca 2005 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski 
Kiedy należy spodziewać się wymiany sieci 
wodociągowej na ul. 11 Listopada od. Ul. 
Inwalidów Wojennych do ul. 
Bogusławskiego. 
 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Na zadaną interpelację odnośnie wymiany sieci wodociągowej i 
chodnika radny dostanie odpowiedź na piśmie.  

2.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jaka jest decyzja władz miasta odnośnie 
budynku po spółce „Apis” w Ostrołęce. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Sprawa budynku po dawnym „Apisie” w dalszym ciągu jest sprawą 
otwartą. Na obecną chwile nikt nie chce prowadzić tam działalności 
gospodarczej. Chcemy skomunalizować te grunty. Po 
uprawomocnieniu decyzji sprawy zostaną uregulowane. Decyzja 
została już wydana. Jednak decyzja ta nie jest ostateczna z powodu nie 
doręczenia jej jednej ze stron postępowania. 

3.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Na ulicy Astrowej leży porozrzucana kostka 
polbruku. Uważam że należy ją 
uporządkować lub ułożyć z niej chodnik. 

Wydział Inwestycji i Dróg W m- cu wrześniu została zakończona budowa chodnika, z kostki” 
polbruk” pochodzącej z odzysku, w ulicy Astrowej i odcinka w ulicy 
Kwiatowej oraz wymieniono na fragmencie  nawierzchni jezdni ulicy 
Kwiatowej  zniszczoną kostkę „polbruk” na nową. 

4.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta 
aby rozważyć możliwość dokonywania wpłat 
kartą elektroniczną w kasie Urzędu Miasta 
naszym mieszkańcom. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka 

Stanisław Rybski 

Odpowiedź zostanie udzielona Pani na następnej sesji ponieważ 
musimy zrobić analizę czy da się to wykonać. 

5.  Radny Rady Miejskiej  
Mariusz Popielarz 

Jakie skutki finansowe poniesie miasto w 
związku ze zwróceniem dotacji do PEFRON. 
Z posiadanych informacji, które posiadam 
wynika, że miała ona być przeznaczona na 
obsługę monitoringu w mieście przez 
niepełnosprawnych. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęka 

Ryszard Załuska 

Wystąpiłem o dotację z PFRON-u na zatrudnienie osób 
niepełnosprawnych do obsługi monitoringu. W międzyczasie nastąpiły 
jednak niekorzystne zmiany. Zgodnie z założonymi warunkami, 
niepełnosprawni nie mogli pracować na tych stanowiskach więc 
oddałem do PFRON-u 40 tys. złotych wraz z odsetkami.  
Do mnie zwróciły się tylko dwie osoby niepełnosprawne, a nie 300 
osób.  
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6.  Przewodniczący Osiedla 
„Łazek”  

Janusz Boruch  

Z informacji, które ustaliłem w sprawie 
podlewania zieleni przy ul. Padlewskiego w 
OPWiK wynika, że koszt wyniósłby 1000 
złotych. To bardzo dużo dla mieszkańców 
bloków socjalnych. Czy miasto nie mogłoby 
przejąć tego obowiązku.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Miasto sfinansuje podlewanie zieleni przy ul. Padlewskiego w tym 
roku. W przyszłym roku będzie zarządcą nieruchomości i rozwiąże ten 
problem.  

7.  Przewodniczący Osiedla 
„Łazek”  

Janusz Boruch  

Mieszkańcy osiedla „Łazek” ul. 
Padlewskiego bardzo proszą władze miasta 
aby nie równać odcinka szutrowego przy ww. 
ulicy. 

Wydział Inwestycji i Dróg Istniejąca nawierzchnia żwirowa na odcinku ulicy Padlewskiego pod 
ruchem kołowym uległa zniszczeniu, w związku z tym powinna być 
profilowana w miarę potrzeb.  

8.  Radna Rady Miejskiej  
Agnieszka Bałazy 

W kierunku na Goworowo przy osiedlu 
„Pomian” wszystkie znaki stop są 
odwrócone. Bardzo proszę aby służby 
miejskie podjęły interwencję.  

Wydział Inwestycji i Dróg Służby miejskie zostały powiadomione i natychmiast sprawa została 
załatwiona. 

9.  Przewodniczący Rady 
Miejskiej Janusz Józef 

Kotowski 

W kierunku osiedla „Stacja” OTBS buduje 
blok mieszkalny. Mieszkańcy uważają, że 
budynek powinien być przy ul. Jana Pawła II 
a nie przy ul. Kaczyńskiej. Bardzo proszę o 
wyjaśnienie tego problemu.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Budynek o którym Pan wspomniał znajduje się przy ul. Jana Pawła II 
130.  

XLI Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 26 lipca 2005 roku. 
10.  Radna Rady Miejskiej  

Agnieszka Tańska 
Dwa tygodnie temu wszyscy słyszeliśmy o 
braterskim czynie jednej z mieszkanek 
naszego miasta, która uratowała z Narwi 
tonące dziecko. Bardzo proszę Pana 
Prezydenta aby ufundował za ten czyn 
nagrodę. 

Wydział Oświaty , 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Prezydent Miasta wręczył tej Pani nagrodę, w dniu 29 lipca 2005 roku. 

11.  Radny Rady Miejskiej  
Grzegorz Płocha 

Niedawno na posiedzeniu Komisji Zdrowia i 
Ochrony Środowiska był poruszony temat 
zwalnianych pielęgniarek, czy Pan Prezydent 
poczynił jakieś kroki w celu zapewnienia 
pracy zwalnianym pielęgniarkom.  
 

Prezydent Miasta 
Ostrołęki 

Ryszard Załuska 

Dyrektor szpitala Pan Miazga podczas rozmowy prezentował 
stanowcze stanowisko. Sprawa należy do kompetencji Marszałka 
Sejmiku Wojewódzkiego i to on musi ją rozpatrzyć. 
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XLIV Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 29 września 2005 roku. 
12.  Radny Rady Miejskiej 

Tadeusz Jarosik 
Jakie prace są prowadzone i co się 
przewiduje robić w zakresie poprawy jakości 
wody. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Woda spełnia parametry, jest dopuszczona do użytku, było to efektem 
następujących działań: zwiększono płukanie filtrów i sieci, zwiększono 
nadzór nad dezynfekcją końcową wody.  

13.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Chluba dla miasta jest zwiększenie się liczby 
osób studiujących w WSAP, ale dla 
mieszkańców ulic sąsiadujących ze szkołą 
jest to duże utrudnienie. Szkoła nie ma 
wystarczającej ilości miejsc parkingowych, 
samochody studentów blokują sąsiednie 
ulice. 

Wydział Inwestycji i Dróg Szkoła Administracji Publicznej zostanie przeniesiona do nowego 
budynku na jesieni przyszłego roku. Przy remoncie kapitalnym tego 
budynku trzeba będzie pomyśleć o parkingach, teraz to nie ma sensu. 
Nie można przeznaczyć środków z budżetu miasta na ten budynek, nie 
jesteśmy jego właścicielami. 

14.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Może można zorganizować parking na 
łączce, albo zobowiązać szkołę do zrobienia 
parkingu. 

Wydział Inwestycji i Dróg Jest  to na terenie prywatnym, nie ma takiej możliwości żeby 
zorganizować parking. 

15.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Należy rozważyć możliwość poprawy 
bezpieczeństwa poprzez ustawienie lustra 
drogowego przy wyjeździe z ul. Psarskiego 
na ul. Piłsudskiego.  

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek po wizji lokalnej w terenie uzyskał wstępną pozytywną opinię 
wymagane jest jeszcze stanowisko Sekcji Ruchu Drogowego Komendy 
Miejskiej Policji w Ostrołęce, które zostało przedstawione na Komisji 
ds. Organizacji i Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w dniu 
26.10.2005r. 

16.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy miasto ma zobowiązania wobec Przytuł, 
kto jest właścicielem nieruchomości, kto jest 
zobowiązany do zarządzania. Czy to prawda, 
że nieruchomość jest rozkradana.  

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka Agnieszka 

Mieczkowska 

Przytuły – mienie jest przekazane w bardzo dobre ręce fundacji, którą 
zarządzają zacni obywatele miasta, którzy pełnili funkcje publiczne. 
Wierzymy, że maja pomysł co z tą nieruchomością robić. Zobowiązania 
nas nie dotyczą ponieważ nieruchomość jest własnością KUL-u. Nie 
mamy kompetencji, aby kontrolować, czy nieruchomość nie jest 
rozkradana. 

17.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Kiedy zostaną usunięte pieńki po ściętych 
drzewach w parku. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Pnie po ściętych drzewach w parku są systematycznie usuwane, w 
ramach utrzymania przez ZOOiAZB – prace są na ukończeniu. 

18.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Kiedy będzie zrobione przejście dla pieszych 
z ograniczeniem prędkości na ul. Gorbatowa. 

Wydział Inwestycji i Dróg Roboty na ulicy Gorbatowa zostały zlecone firmie „Ostrada”. 
Wykonawca został wezwany do realizacji robót.  

19.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Czy i kiedy będzie poprawiony odcinek drogi 
przy spółdzielni „Demokrata”. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przetarg na roboty drogowe przy „Demokracie” z uwagi na brak ofert 
został unieważniony. W najbliższym terminie zostanie ponownie 
ogłoszony przetarg z terminem realizacji do 30.06.2006r. 

20.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Przy ul. Księdza Pędzicha powstała w 
wyniku budowy obwodnicy wielka góra 
ziemi. W zimie może być problem z dziećmi 
zjeżdżającymi na sankach, należy to ogrodzić 
lub rozplantować. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wystąpię do firmy, aby zabezpieczyła teren lub zabrała ziemie, ziemia 
ta będzie wykorzystana na osiedlu Centrum. Przed zimą firmą 
TEERAG – ASDAG zabezpieczy schałdowaną ziemię siatką od strony 
ulicy ks. Pędzicha. Sprawa została Kierownikowi projektu Marcinowi 
Ardzińskiemu. 
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21.  Radny Rady Miejskiej 
Marek Gogulski 

Do dzisiaj nie został zrobiony wyjazd z 
osiedla 600-lecia, problem ten zgłaszałem w 
czerwcu, do tej pory ta sprawa nie została 
załatwiona. 

Wydział Inwestycji i Dróg Robotę zlecono firmie Dromost, firma do tej pory nie wykonała 
remontów cząstkowych także w innych ulicach . Przewidziane 
rozwiązanie umowy i roboty zostanę zlecone innemu wykonawcy. 

22.  Radny Rady Miejskiej  
Krzysztof Majkowski 

Pytanie dotyczy modernizacji sieci cieplnej w 
Wojciechowicach, czy Prezydent zamierza 
przeprowadzić rozmowy z OPEC aby ta 
firma zbudowała węzeł cieplny i podłączyła 
budynki do sieci?  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

OPEC przymierza się do modernizacji systemu ogrzewania w 
Wojciechowicach, jest to kosztowne zadanie. Wymagana jest 
deklaracja mieszkańców, że będą korzystać z ciepła dostarczanego 
przez OPEC, inaczej poniesie on straty. Wielu mieszkańców 
zrezygnowało z tego ciepła, wykorzystują piece. Wywieramy nacisk na 
Pana Prezesa aby pozyskał fundusze zewnętrzne na realizację tej 
inwestycji. Szczegółową odpowiedź otrzymał Pan Majkowski na 
piśmie. 

23.  Radny Rady Miejskiej  
Krzysztof Majkowski 

Czy nawierzchnia ulicy prowadzącej do 
szkoły podstawowej Nr 4 będzie poprawiona. 

Wydział Inwestycji i Dróg Sprawdzimy, czyją własnością jest ta droga i udzielimy odpowiedzi na 
piśmie. 

24.  Radny Rady Miejskiej  
Rafał Dymerski 

W pasach drogowych znajdują się szyldy 
firm nie istniejących, bądź zawierające 
błędne informacje, należy je usunąć. 

Wydział Inwestycji i Dróg Został zlecony przegląd wszystkich reklam. Reklamy firm 
nieistniejących zostaną usunięte z pasa drogowego. Reklama firmy 
„Madropol” w ulicy Ostrowskiej zostanie usunięta do końca 
października. Tablica informacyjna Agencji Celnej „Rusak” znajduje 
się poza pasem drogowym na terenie Ostrołęckiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej i w tej sprawie zostało skierowane do Ostrołęckiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej pismo o usunięcie. 

25.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla 
„Sienkiewicza” 

Kazimierz Cholewski 

Proszę aby Prezydent Miasta pomógł w 
sprawie zorganizowania bezpłatnego dentysty 
dla mieszkańców osiedla.  

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

W dniu 21.10.2005r. wystąpiono do NFZ z wnioskiem o 
zorganizowanie gabinetu stomatologicznego na osiedlu Sienkiewicza. 

26.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla 
„Sienkiewicza” 

Kazimierz Cholewski 

Proszę odpowiednie służby o dodatkowego 
dzielnicowego na osiedle „Sienkiewicza” 
ponieważ jeden nie radzi sobie. 

Straż Miejska Ostrołęka Aktualnie dzielnicowy osiedla „Sienkiewicza” patroluje również 
osiedle „Łęczysk”, jednak od 15 listopada 2005r. będzie już nowy 
dzielnicowy osiedla „Łęczysk” i wtedy problem powinien zniknąć.   

27.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla 

„Łęczysk”  
Wojciech Domański 

Proszę o zmobilizowanie firmy, która 
wykonuje bieżące utrzymanie dróg w 
mieście. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remontów dróg nie wykonano na czas, zrobimy to sami swoimi 
środkami. Będę starała się aby nie zostały tak na zimę. 
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28.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla 

„Łęczysk”  
Wojciech Domański 

Pan, który pracuje w zastępstwie 
dotychczasowego dzielnicowego nie daje 
sobie rady, proszę o jego zmianę. 

Straż Miejska Ostrołęka Zgodnie z informacją rzecznika prasowego Komendy Policji, nowy 
dzielnicowy osiedla „Łęczysk” rozpocznie pracę od 15 listopada 2005r.  

29.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Przy ul. Lenartowicza jest zakład 
produkcyjny do którego dojeżdża wiele 
pojazdów,, należy poprawić nawierzchnię, 
należy poprawić widoczność przy wjeździe 
na ul. Nasypową i Kaczyńską od strony Jana 
Pawła II.  

Wydział Inwestycji i Dróg Ul. Lenartowicza – w ramach bieżącego utrzymania dróg na przyszły 
rok poprawimy. Na wyjeździe w ulicę Nasypową wycięte zostały 
krzewy co poprawia widoczność. 

30.  Przewodniczący 
Zarządu Osiedla 

„Łazek” Janusz Boruch 

Czy inwestycje przewidziane w WPI na 
następny rok dot. Ul. Padlewskiego będą 
wykonane. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W projekcie Budżetu Miasta na 2006 rok oraz WPI ujęto środki na ten 
cel zgodnie z podpisanym listem intencyjnym. 

 


